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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată pentru 

data de 13 martie 2023, ora 10:00 

Nr. 7 din data de 15.03.2023 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr.1248/10.03.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța de 

Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat cu art. 

133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul proiect de 

Ordine de zi: 

         1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului  general centralizat al subdiviziunii administrativ-

teritoriale Sectorul 1 al Municipiului Bucuresti pe anul 2023 (K2-041/10.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1, 25 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 11 consilieri au fost 

prezenți online, respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian Alberto-Iosif, domnul Ciungu 

Daniel-Constantin, domnul Gheorghe Dinu-Nicolae, doamna Grigorescu Alina-Cristina, domnul Jurubiță 

Geanin-Georgian doamna Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina, doamna Iacob Oana, doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia, domnul Remus-Cătălin Șerban și domnul Ned Vicol. Au fost absente, doamna Haliț Raluca-

Nicoleta, doamna Cășvean Cătălina (absent motivat) 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în scris, 

prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică Legislativă, 

Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 10.03.2023, invitaţia la şedinţă precizând data, ora 

şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul serviciilor de poștă 

electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația proiectului de hotărâre înscris 

pe ordinea de zi. Convocatorul, înregistrat sub nr. 1248/10.03.2023, precum și proiectul de hotărâre pus în 

dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

În data de 13.03.2023, în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă și 

aprobată de către consilierii locali, suplimentarea ordinii de zi . 
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 Ordine de zi suplimentară: 

 S1. Proiect de hotărâre privind aprobarea cooperării dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al 

municipiului Bucureşti, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector1 şi 

Asociația ,,SOS Satele Copiilor România”, în vederea derulării programului,,SOS Satul Copiilor București–

SOS comunități de tineri” (K2-057/03.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C6);  

     La ședință au participat consilierii locali, Doamna Lavinia Ionescu Secretarul General al Sectorului 1. 

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Bine ați venit la ședința extraordinară 

convocată de îndată de primarul Sectorului 1 al municipiului București, prin Dispoziția nr.1248 din 

10/03/2023 cu respectarea procedurilor legale și comunicare a către consilierii locali a materialelor de 

ședință, prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe site-ul instituției, în conformitate 

cu prevederile art. 243, alin (1), litera j din Ordonanța de urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

am să efectuez acum apelul nominal consilierilor locali în ordinea alfabetică, după cum urmează: Domnul 

Bârgău Marian Aurelian? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Prezent. Mă auziți?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Da vă aud mulțumesc. Domnul Caraian 

Alberto Iosif? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent. Mă auziți?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da..Doamna Cășvean Cătălina? Doamna 

Câșvean? Domnul Chirvasă Viorel-Daniel?  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Ciungu Daniel-Constantin?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Da.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Drăgușin Laurențiu?  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Gheorghe Dinu Nicolae?  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Grigorescu, doamna Grigorescu?  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent.  
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : V-am auzit, mulțumesc. Doamna Halaț 

Iulia Luminița?  

Doamna Iulia-Luminița Halaț : Prezent. mulțumesc  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Haliț Raluca Nicoleta, doamna 

Haliț? Doamna Iacob Oana? Domnul Iordan Florea?  

Domnul Florea Iordan : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Jurubiță Geanin Georgian?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Prezent. Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Miloș Olteanu Iuliana Dorina?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Nicolaescu Andrei Cristian, 

domnul Nicolaescu? Domnul Oianu Adrian Viorel?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Ozata Alev Burhan?  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Păiuși Oliver Leon?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Podaru Dan Niculae?  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Popa Daniela?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Prezentă  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Porumb Ramona ?  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Regalia Ruxandra Eugenia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Bună ziua, prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim. Doamna Sorete Arbore Otilia?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore : Prezentă.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Șerban Remus Cătălin?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Tudose ?  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent .  

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Domnul.... mulțumesc. Domnul Țîră Daniel ?  

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Vicol Ned, domnul Vicol? Reiau 

apelul doamnelor și domnilor consilieri care nu au răspuns la primul. Doamna Cășvean Cătălina, doamna 

Haliț Raluca Nicoleta, doamna Iacob Oana? 

Doamna Oana Iacob (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da doamna Haliț prezentă. Doamna Iacob 

mă auziți?  

Doamna Oana Iacob (online): Prezentă. Mă auziți?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Da acum vă aud. Domnul Nicolaescu? 

Domnul Vicol Ned când o să reușească, o să aibă posibilitatea de a... domnul Nicolaescu?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Domnul Vicol Ned? Doamna Căjvean?  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1 : Doamna Haliț, mă auziți domnul Vicol 

Ned? Având în vedere prezența unui număr de 25 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în 

funcție, constată îndeplinite condiții prevederile articolului 137 din codul administrativ cu privire la 

cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe extraordinară. Având în vedere că ultima 

ședință de consiliu a fost vineri, iar față de data și ora convocării acestei ședințe, procesul-verbal al ședinței 

din 10/03/2023 este încă în fază de elaborare, nu a fost finalizat și vă va fi propus spre pentru aprobarea în 

ședința următoare. Doamnă președinte vă predau lucrările ședinței.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc doamna secretar.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Doamna Președinte !  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Domnul Tudose vă rog?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua stimați colegi. Întrucât astăzi avem un singur punct pe ordinea 

de zi și ținând cont de importanța situației de la DGAS și a copiilor, propun cu acordul dvs. reintroducerea 

pe ordinea de zi astăzi a Proiectului de hotărâre K2-057 din 03/03/2022 privind aprobarea cooperării dintre 

Consiliul Local Sector 1 al municipiul București prin DGAS și Asociația SOS Satele Copiilor pentru 

programul pentru derularea programului SOS Statele Copiilor București SOS Comunități de tineri, 

mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc, o să-l supun ime diat la vot. Domnul Oianu?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, mulțumesc. Eu doar o mică paranteză văd că doamna primar, patetic și 

cum se numește melodramatic, scrie pe internet tot felul de minciuni și pare că este preocupată de copiii din 

sector, copiii din casele de copii, copiii cu dizabilități. Însă, în același timp, dna. primar plănuiește și 

pregătește și deja e în curs de a da drumul unei noi noi gropi de gunoi în Sectorul 1. Atât de mare ipocrizia 
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adică nu poți să ne spui că îți pasă de copiii din Sectorul 1 și ce se întâmplă la Spitalul Grigore Alexandrescu 

când tu faci o nou... un nou spațiu de 11 hectare, cu centru de concasare, incinerator și depozit de deșeuri din 

construcții în Sectorul 1. Mai toxice, mai periculoase până de mai mult și chiar și decât gunoiul menajer. 

Deci, hai să lăsăm ipocrizia de-o parte. Mulțumesc.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc supun aprobării propunerea domnului Tudose. 

Vă rog să votați în sală cu mâna ridicată și voi întreba și în online cine este pentru. Introducerea proiectului 

K2-057 din 03/03/2023 pe ordinea de zi cu DGASPC, SOS satele copiilor. Toți din sală, da? 14 voturi în 

sală. O să întreb și în online: Domnul Caraian? Îi am aici.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian  (online): /inaudibl/ Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Pentru Da!? Domnul Bârgău,cum votați domnul Bârgău? 

Cum votați Domnul Ciungu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mă auziți am votat pentru  

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Acum. Domnul Dinu? Doamna Grigorescu, doamna Iacob ?  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): M-ați auzit. Pentru Grigorescu  

Doamna Oana Iacob (online): Și Iacob pentru  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Doamna Iacob pentru da  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Și Grigorescu pentru .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Și doamna Grigorescu . Domnul Jurubiță?  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Pentru! Se aude?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna Miloș  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Pentru mulțumesc 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Mă auziți. Pentru. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc. Domnul Ned? 

Domnul Ned Vicol (online): Pentru. 

Doamna Daniela Popa-Președinte de ședință: Mulțumesc, 23 de voturi pentru propunerea domnului 

Tudose a fost aprobată.  

Propunerea domnului Tudose Cristian de introducere a proiectului  

K2-057 / 03.03.2023 pe ordinea de zi  

a fost adoptată cu 23 voturi pentru din 23 consilieri locali prezenți 
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Supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi vă rog să votați. Aprobarea ordinii de zi. Domnul 

Oianu, domnul Podaru. 25 de voturi ordinea de zi a fost aprobată. Mulțumesc. Domnul Tudose.  

Aprobarea ordinii de zi 

a fost adoptată cu 25 voturi pentru din 25 consilieri locali prezenți 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimați colegi am primit momentele trecute comunicatul dat de Direcția 

de Imagine și Cultură a Primăriei Sectorului 1, de acel domn Stoica în care suntem acuzați noi, consilierii, că 

din cauza noastră nu trece bugetul, din cauza noastră nu se vor plăti bursele, nu se vor plăti indemnizația 

persoanelor care au grijă de persoanele cu handicap etc. Cred că este un pas de bun augur ca dacă tot se fac 

asemenea comunicate pentru votarea bugetului, să solicităm în unanimitate prezența doamnei primar pentru 

a ne putea răspunde la eventualele întrebări care le avem legate de buget. În momentul în care doamna 

primar va fi prezentă în sală, eu cel puțin și sper și o mare parte dintre dumneavoastră, vom vota bugetul. 

 În momentul în care doamna primar nu ne onorează cu prezența, asta este n-avem ce face Pentru că 

Primăria nu se conduce prin serviciul de imagine și prin plângeri făcute consilierilor.  

Mulțumesc. Și ca să dau timp la ceea ce am spus, să nu existe problema că poate n-a ajuns doamna 

primar în primărie e prea devreme, nu-i decât 10:40, aș propune, cu acordul dumneavoastră să votăm întâi 

punctul cu DGASPC-ul. Ca să-i dăm timp doamnei primar să vină pentru buget. Dacă nu, asta e. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Mulțumesc o să supun aprobării propunerea domnului 

Tudose. Cine este pentru? 8 voturi în sală, am numărat bine da? Întreb și în online domnul Bârgău cum 

votați? Domnul Caraian cum votați propunerea domnului Tudose? Domnul Ciungu, Domnul Dinu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Pentru propunerea domnului Tudose. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc doamna Grigorescu? 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Împotrivă. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc. Doamna Iacob? Domnul Jurubiță? Scuze 

trebuie să vă dau cuvântul. 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță (online): Pentru Multumesc 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc. Doamna Iacob ați răspuns nu.!? Doamna 

Iacob?  

Doamna Oana Iacob (online): Împotrivă.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Doamna Regalia ?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Pentru m-ați auzit ?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mai spuneți o dată !?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Pentru  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc. Doamna Miloș ?  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Pentru  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc. Domnul Șerban.  
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Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Împotrivă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc domnul Ned.  

Domnul Ned Vicol (online): Împotrivă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc domnul Dinu știu că ați intrat, dar nu am auzit 

răspunsul dumneavoastră.  Domnul Dinu aveți cuvântul. Sunteți aici. Da, îmi spune că nu merge. Haideți că 

vi-l opresc și mai solicitați odată cuvântul. Și domnul Caraian. Colegii de la tehnic nu înțeleg domnul Dinu 

are microfonul deschis, dar nu se poate conecta. Domnul Caraian? Sunt prezenți dar nu se pot conecta. Da în 

sală cine se abține sau se împotrivește? Împotrivă? Da 5, bănuiesc că și domnul Ozata, care vorbește la 

telefon. Sunteți împotrivă? Nu!?  

Domnul Alev-Burhan Ozata: (fara microfon )Abținere.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:5 voturi împotrivă, 1 abținere în sală și în online avem 

1,2,3,4 voturi împotrivă. Deci 10 împotrivă și acum să numărăm pentru.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Doamna Popa.....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: E și domnul Dinu pentru.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da  multumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Grigorescu și Iacob da,  patru.   

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Doamna președinte dacă m-aud Caraian pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Patru,cinci în sală. Domnul Bârgău n-a răspuns. 

Mulțumesc domnul Caraian, mulțumesc domnul Dinu v-am auzit. 13 voturi pentru, 9 împotrivă, 1 abținere. 

Propunerea a fost aprobată.  

Propunerea domnului Tudose Cristian de a vota întâi proiectul K2-057/03.03.2023  

a fost adoptată cu 13 voturi pentru 9 împotrivă, 1 abținere din 23 consilieri locali prezenți 

 

O să supun aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea cu aprobarea cooperării dintre 

DGASPC și SOS Statele copiilor. Vă rog să votați. 

Suplimentare ordine de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea cooperării dintre Consiliul Local al 

Sectorului 1 al municipiului Bucureşti, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Sector1 şi Asociația ,,SOS Satele Copiilor România”, în vederea derulării programului,,SOS Satul Copiilor 

București–SOS comunități de tineri” (K2-057/03.03.2023) 

O să opresc votul. 24 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat. Doamna Porumb  

Hotărârea privind aprobarea cooperării dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al municipiului 

Bucureşti, prin Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector1 şi Asociația 

,,SOS Satele Copiilor România”, în vederea derulării programului,,SOS Satul Copiilor 

București–SOS comunități de tineri”  

 
a fost adoptată cu 24 voturi pentru din 24 consilieri locali prezenți 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua tuturor. În ceea ce privește proiectul 

privind aprobarea bugetului, aș vrea să transmit că poziția grupului PNL rămâne neschimbată și anume că 

solicităm primarului Sectorului 1 deblocarea dezbaterilor din cadrul comisiei de buget. Odată ce directorii 

respectivi, city managerul și când vorbesc de director mă refer la directorul ADP și directorul de investiții 

sunt chemați de către președintele comisiei de buget să se prezinte în cadrul comisiei de buget pentru a aduce 

clarificări consilierilor locali, aceștia trebuie să o facă. Așa că doamna Primar, bugetul Sectorului 1 va fi 

votat și dezbătut în cadrul Consiliului Local în momentul în care veți permite accesul directorilor și prezența 

lor în cadrul comisiei de buget. Până atunci, din punctul nostru de vedere, acest această ședință se suspendă 

pentru că nu putem dezbate atâta timp cât proiectul în cadrul ședinței de Consiliu Local, atât timp cât 

proiectul nu a fost dezbătut cu directorii care au cel mai mare buget anul acesta, respectiv directorul de 

investiții și directorul ADP în cadrul comisiei de buget și aici ne referim la undeva aproape la 900 de 

milioane. Ce credeți? E o sumă care pentru care se necesită prezența directorilor în Consiliul Local, în 

comisia de buget sau îi ținem în continuare departe de Consiliul Local? E ceva ce vrem să ascundem ? Vă 

aduc aminte că în ceea ce privește Direcția de mediu ne-au trebuit vreo 3 săptămâni să avem documentele 

respective. Așteptăm un răspuns și înțeleg că și colegii de la PSD solicită, ca și noi, prezența primarului, 

prezența city-managerului, a directorului de investiții și a directorului ADP în cadrul comisiei de buget și 

totodată în cadrul ședinței de Consiliu Local. Dacă vă doriți un buget votat, trebuie să fiți aici să îl susțineți, 

nu să vă ascundeți în birouri. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc domnul Oianu, mai era scris la cuvânt domnul 

Dinu. Și eu sunt de acord cu doamna Clotilde și noi o să-i facem încă o plângere penală, nu prealabilă, cum 

zice dânsa, pentru că s-au strâns foarte multe și deja nu mai e nimic de acceptat. Nu mai avem ce discuții să 

purtăm atâta timp cât dumneaei sfidează orice limită a bunului simț și sfidează legea, codul administrativ 

prin faptul că nu vine și nu participă la ședințele de consiliu. Așadar, suspendăm ședința imediat după 

domnul Oianu, domnul Gheorghe. domnul Gheorghe era primul domnul Oianu Nu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Gheorghe era primul dar sau dacă mi-ați dat mie, eu cedez 

cuvântul domnului  domnului Gheorghe mulțumesc.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da mulțumesc dacă mă auziți să-mi confirmați că se aude. Vă 

auzim, vă auzim da deci aș vrea să înțeleg ce spun colegii mei. Cred că pentru a putea înțelege aceste detalii 

din buget și aceste aproape 1.000.000.000 lei care îi cer direcția de investiții și ADP, este nevoie ca atât siti 

managerul, cât și directorul de investiții și de la ADP să vină în fața Consiliului Local. Deja ne rugăm de ei 

de peste 6 săptămâni să vină să explice ce s-a întâmplat anul trecut, ce vor să facă anul acesta, cu foarte 

multe întrebări fără răspuns. Mai am ceva de zis despre comunicările doamnei Armand, așa, pe presupusul 

cont de facebook. În primul rând nu știm dacă acela este contul dumneaei. Nu știu dacă așa este părerea 

dumneaei. Poate să scrie altcineva pe acel cont. Deci nu este un cont asumat. Nu din ce știu. Doi la mână, 

sunt niște cuvinte scrise pe un cont de facebook. Nu înseamnă o părere oficială. Dacă doamnă Armand are 

ceva de comunicat, să comunice în scris sau să vină în fața consiliului, la microfon, să spună ce are de zis. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Asta e bugetul ADP împreună cu....... mulțumim, mulțumim Eu doar atâta 

vreau să traduc un pic, ca să înțelegem fenomenul. Deci bugetul de la ADP și de la investiții, cum am s-a 

spus, 900 de milioane de lei în euro. Sunt cam 180 de milioane, nu 180 de milioane de euro într-un într-un 

sector. Da, care a avut investiții aproape știți ce investiții au fost în ultimii 2 ani? Și acuma, ca să vă spun 

harta, să vă spun cum arată poza? Poza e așa? Doamna Primar cu directorii sfidează Consiliu nu vin 

niciodată să vorbească cu noi. Doamna Primar nu primește audiențe, nu vorbește cu cetățenii, nu vorbește cu 

consiliu.  
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Ne uităm în Parcul Kiseleff și pe bulevard ce a făcut doamna Primar cu investițiile făcute în ADP în 

urmă cu un an sau doi și vedem buruienile uscate și dezastrul din amenajarea ADP pe care a reușit să o facă 

dna. primar, iar acum mărește bugetul, ajunge cu investiții la 900, adică 180 de milioane de euro și nu vrea 

să vorbească cu nimeni. Ar vrea pe orbește noi să-i votăm acești bani ai cetățenilor, ca ea să poată să dea un 

buget exorbitant la ADP și să avem în continuare buruienile de pe bulevard. Ăsta e adevărul. Asta este 

imaginea colosal de dezastruoasă pe care ne-o prezintă cu tupeu, cu un tupeu fără margini doamna primar 

Clotilde Armand, că îl are, cum s-ar spune noi, consilierii, săracii de noi, că îl are pe acest subiect. Încercăm 

într-un fel sau altul să găsim o soluție de dialog cu această administrație. Dar pentru că doamna primar ea îi 

ține prizonieri pe toți acești directori, pe toate de la aceste instituții, nimeni nu are curaj de frica ei să vină să 

vorbească cu Consiliu. Ăsta este adevărul. Trăim într-o epocă a despotismului administrativ, iar rezultatul se 

aruncă bani pe geam pe buruieni și plante care s-au uscat și în continuare. Vrem să facem același lucru și 

anul acesta, fără nicio explicație, orbește. Asta este, de fapt, ăsta e adevărul. Adevăratul peisaj al politicii 

administrative a doamnei Clotilde Armand, care mai nou a dat numele și unei gropi de gunoi, groapa de 

gunoi Clotilde Armand. Cu asta rămâne în istorie. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Porumb?  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu rămăsese.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Mulțumesc domnul Păiuși  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da, vă mulțumesc domnul Oianu  pentru 

magnifica dumneavoastră intervenție.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Nu putea să nu vă dea o replică domnul Oianu.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Era imposibil să nu veniți cu mizeriile 

respective aici, în ședință de consiliu.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ooo... cuvânt nou!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Din păcate domnule Oianu , pentru 

dumneavoastră din păcate, lucrurile nu stau chiar așa. Vă nominalizez pentru că ați luat cuvântul și ați 

înșiruit aici o serie de lucruri care nu sunt adevărate. Dumneavoastră domnule Oianu, prin colegii 

dumneavoastră cât și colegii de la PSD au posibilitatea să vină cu amendamente dacă consideră că acest 

buget, ca acest buget necesită rectificări. Exact, veniți aici în fața consiliului, dezbateți aceste amendamente, 

votațiile și vedem mai departe ce se întâmplă. De ce refuzați acest lucru? Suntem la a 7-a ședință, domnule 

Oianu ați blocat deja activitatea administrației. Probabil că o să reușiți în continuare să o blocați și vă 

asumați toate aceste consecințe că vor exista și niște consecințe. Nu. Blocarea unui buget fără să aveți aceste 

amendamente doar pe povești. Că sunt florile, s-au uscat florile la ADP și pe motivul ăsta dumneavoastră nu 

votați un buget. Nu este nimica toată, fiecare element este important, da.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Deci vă rog veniți cu amendamente aici în 

fața consiliului, le dezbateți, le votați, vi le asumați și mai departe vedem ce se întâmplă. Și încercați să nu 

mai fa bulați cu acea groapă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ședința este suspendată de acum un minut. Mulțumesc. 

Am încheiat ședința.   

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Numai să-i răspund domnului Păiuși. Domnul Păiuși, văd că tot ne sfătuiți 

să vorbim singuri între noi, să ne aducem noi aici amendamente, să le dezbatem noi singuri. Adica este 

exclus dialogul cu administrația și cu doamna primar.Asta ne spuneți tot timpul.  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Bugetul a fost în dezbatere publică . Domnul 

Oianu bugetul a fost în dezbatere publică.  
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